
 

 

Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. I. 

(Staré mesto, Žabník, Necpaly) 

zo dňa 04.07.2024 

Začiatok zasadnutia:  16:00 

Ukončenie zasadnutia:  19:30 

 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, Mgr. Peter Krško, RNDr. Ing. Ján Kuchárik, MVDr. 

Vladimír Petráš, MgA. Martina Polievková, ArtD., MVDr. Norbert Turanovič 

 

Ostatní prítomní:  

p. Mgr. Bátorová, p. Bakus, p. Kučerová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosti  

3. Rôzne, podnety obyvateľov a diskusia s obyvateľmi 

4. Záver 

 

 

K bodu 1) 

Predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová privítala prítomných 

a otvorila zasadnutie  VVO č. I., ktoré začalo o 16,00h v budove na Ulici J. Hollého 2 

v Prievidzi. 

 

 

K bodu 2) 

1) Žiadosť – Ivan Bolcha, Pod horou 1276/6A, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o kúpu nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Prievidza. 

- Členovia VVO č. I. – nehlasovali, odporúčajú obhliadku priamo na mieste 

a dohodli sa na výjazdovom zasadnutí v 28t – 29t kedy žiadosť opätovne 

prehodnotia. 

- Hlasovanie: Za - / Zdržal - / Proti - 

 

2) Žiadosť- KVETINÁRSTVO V, s.r.o., B. Björnsona 137/4, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o nájom nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Prievidza. 
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- Členovia VVO č. I. – odporúčajú žiadateľovi obrátiť sa na nadobúdateľa uvedenej 

plochy, nakoľko sa na predchádzajúcom MsZ odsúhlasil predaj uvedenej parcely 

(schodov). 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

3) Žiadosť- obyvateľka mesta Prievidza, Nábrežie sv. Cyrila, 971 01 Prievidza. 

- Referát dopravy MsÚ žiada na základe sťažnosti obyvateľky o vyjadrenie 

k nedostatočnému množstvu parkovacích miest na Nábr. sv. Cyrila okolo vchodu 

36, resp. požiadavky na zvýšenie počtu parkovacích miest v danej lokalite 

a zároveň upozornila na nedostatočnú šírku chodníka pred bytovým domom, kde 

sú vyznačené parkovacie miesta.  

- Členovia VVO č. I. – odporúčajú preveriť možnosť zriadenia ďalších parkovacích 

miest v uvedenej lokalite a dať následné stanovisko žiadateľke (sťažovateľke). 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

 

K bodu 3) 

1) Zasadnutia výboru sa zúčastnila p. Mgr. Bátorová- obyvateľka lokality Piesky,  

- vo veci stále pretrvávajúceho problému s výskytom diviačej zveri v blízkosti 

rodinných domov od Vápenickej ulice k Východnej ulici.  

- Poslanci MVDr. Turanovič a RNDr. Ing. Kuchárik oboznámili obyvateľku 

s aktuálnym stavom riešenia problému, s prísľubom poslanca Kuchárika, ktorý 

bude kontaktovať poľovníka zodpovedného za odlov diviakov v tejto lokalite.  

- p. Mgr. Bátorová sa ďalej informovala vo veci zavedenia CMPZ v lokalite Piesky 

a požiadala o bližšie informácie k tejto téme. 

- Členovia VVO č. I. preveria v akom štádiu realizácie je zavedenie CMPZ v lokalite 

Piesky a následne postúpia zistené informácie obyvateľke, p. Mgr. Bátorovej.  

 

2) Členovia VVO č. I. operatívne telefonicky počas výboru zisťovali situáciu 

s odlovom diviakov na Vápeníckej ulici. Kontaktovali Ing. Maroša Kupca 

z Okresného úradu v Prievidzi, Oddelenie lesného hospodárstva. Ten sa vyjadril, 

že v uvedenej lokalite a na určenom mieste odlovu sa môže loviť aj bez udelenia 

výnimky lovu v intraviláne mesta, ktorú vydáva Okresný úrad. Následne členovia 

VVO č. I. kontaktovali člena Poľovníckej spoločnosti Púšť Ing. Ota Prostináka, 

ktorý má odlov vykonávať. Povedali mu, že na mieste ktoré sa určilo na odlov 

môže podľa informácie Ing. Kupca loviť aj bez poverenia Okresného úradu. Ing. 

Prostinák reagoval, že na budúci týždeň sa bude konať výbor Poľovníckej 

spoločnosti a túto informáciu tam prednesie a dá vedieť o ďalšom postupe. 
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3) Zasadnutia výboru sa zúčastnil p. Bakus – majiteľ nehnuteľnosti na Ul. A. 

Škarvana vo veci svojej predošlej žiadosti o zriadenie VB na nehnuteľnosť vo 

vlastníctve mesta Prievidza, ktorá mu nebola na poslednom MsZ schválená.  

- P. Bakus sa informoval na útvare architektky mesta, kde zistil, že okolo jeho 

nehnuteľnosti má byť novovybudovaný spojovací chodník. Chcel by si opätovne 

žiadosť podať a v novom návrhu zosúladiť svoj zámer s vybudovaním nového 

chodníka. 

- Členovia VVO č. I. odporúčajú podať novú žiadosť o zriadenie VB, resp. o kúpu 

nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Prievidza.   

 

4) Zasadnutia výboru sa zúčastnila p. Kučerová obyvateľka Dúbravskej ulice vo veci 

opílenia ihličnatých a listnatých stromov - vchody č. 12 a č. 14 (spredu aj zozadu). 

- Od nahlásenia podnetu nebol problém vyriešený, stromy sú rozrastené, vysoké, 

neprepúšťajú svetlo, fasáda bytového domu plesnivie. 

- Členovia VVO č. I. prisľúbili preverenie celej situácie s opílením všetkých stromov, 

keďže podľa informácií, ktoré im boli poskytnuté, ihličnaté stromy boli vyvetvené 

v rámci arboristických pravidiel a listnaté stromy boli zaradené do harmonogramu 

opiľovačských prác. 

 

5) Na základe stretnutia poslankyne PaedDr. Ďurčovej s viceprimátorom Dobiašom 

a Ing. Bartošom (TSMPD) opätovne žiada za obyvateľov osadenie zábradlia po 

strane chodníka bližšie k zeleni na spojovacom chodníku vo svahu medzi 

Tulipánovou a Klinčekovou ulicou za zastávkou pre zvýšenie bezpečnosti 

chodcov a tiež doplnenie svetelného bodu pri uvedenom chodníku. 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0  

 

6) Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov osadiť lavičky v týchto lokalitách:   

- 1ks – Urbárska ulica 5, 

- 1ks – Urbárska ulica 7, 

- 2ks – aut. zastávka Pod lesom (obe strany), 

- 1ks – aut. zastávka Kopaničky (Snežienková ulica smerom hore), 

- 2ks – Ulica A. Škarvana 365/4 (vymeniť za poškodené – ešte pôvodné betónové). 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0  

 

7) Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov opíliť vysoký topoľ na Gazdovskej ulici- 

vietor láme konáre, tie padajú na chodník, ktorým prechádzajú  deti na ihrisko 

a parkovisko pre autá (Príloha č. 1.). 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0  
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8) Na základe požiadavky obyvateľov o premiestnenie stojiska kontajnerov na 

Lúčnej ulici č. 20 na iné vhodné miesto a na odporučenia odboru SP, výstavby 

a ŽP, ktorý neodporúča premiestnenie tejto plochy oproti vchodu č. 18 (je 

potrebné vybudovať ako nové stojisko aj prístupový chodník). Možnosťou je 

vybudovať stojisko pri existujúcom ihrisku, premiestniť pôvodné stojisko 

a pôvodnú plochu využiť ako parkovacie plochy, čo bude predstavovať tiež ďalšie 

stavebné úpravy, aby plochy zodpovedali štandardom parkovania. Ak nebude 

plocha využívaná, je potrebné ju vybúrať a nahradiť zeleňou.  

- Členovia VVO č. 1. za predpokladu sťažností iných obyvateľov predmetnej lokality 

žiadajú preto súhlas všetkých majiteľov bytov dotknutých vchodov (Lúčna ulica 

16,18,20 a 41), ktorých sa toto premiestnenie bude týkať. 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

9) Čerpanie finančných prostriedkov z operatívnej potreby VVO č. I. za účelom 

zabezpečenia darčekových predmetov a občerstvenia (ovocie, sladkosti, drobné 

športové potreby) pri príležitosti otvorenia zrevitalizovaného nádvoria na 

Ciglianskej ceste (detského a workoutového ihriska) vo výške 150€. 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

10) Z dôvodu čerpania dovoleniek sa najbližšie zasadnutie poslancov výboru 

volebného obvodu č. 1  bude konať v mimoriadnom termíne, t.j. 8. augusta 2024 

o 16.00 hod. na Ul. Hollého 2 v Prievidzi.   

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

K bodu 4) 

Na záver predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová poďakovala 

za účasť a spoluprácu všetkým zúčastneným a zasadnutie VVO č. I. ukončila. 

 

 

 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová 

      predsedníčka VVO č. I. 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Darina Majdanová- zapisovateľka VVO č. I. 
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Príloha č. 1.  
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